
Herkules Fotball 
Innkomne saker 
 

 
 
Forslagsstiller: Magnus Møller 
 

Herkules fotball fikk inn følgende forslag fra Magnus som er 

pappa og trener i klubben.  

 

Forslag:  

Kjøp av nye vanter.  

Etter flere nestenulykker med vantene på bingobanen, så 
foreslår vi at det undersøkes om det finnes tryggere og mer 
funksjonelle vanter på markedet.  
 
Vi vil foreslå at styret søker om og setter av midler til trygge 
vanter til bruk for de aller minste fotballspillerne våre. 
 

Styrets bemerkning: 

Vantene ble kjøpt inn og anbefalt av NFF Telemark i forkant 

av juni cupen i 2019. Tilbakemeldinger har vært veldig bra og 

folk er fornøyde med dem. Utover det har det vært noe 

diskusjon rundt trygghet og nesten ulykker, dette tror vi 

skyldes dårlig montering og mangel av strikk. Styret mener at 

vi heller bør se på løsninger med fast plass til disse banene 

hvor vi legger kunstgress og monterer vantene sammen med 

målene.  


